
Referat bestyrelsesmøde 
15-05-2023 

• Deltagere: Anne-Louise, Christina, Mette, Mille, Nadia, Inger 

Punkt 1: Personale 
Der er flere opsigelser i stalden, men nye er også kommet til. Der er lidt udfordringer med at udfylde huller i 

vagtplanen, men det dækkes indtil videre fint ind.  

Punkt 2: Projekt ”Ny elevskole” 
Alle underviserne inviteres til didaktikkursus den 25.5. Emnet bliver antibully-ridning og aldersrelateret 

træning. Der laves yderligere arbejdsgrupper omkring projektet, som bestyrelsen deltager i. Der er lavet et 

udførligt oplæg til ridehold og -tider – der er taget hensyn til mange faktorer, herunder brug af hestene i 

ridefys. Infomail udsendes snarest.  

Puinkt 3: Ridelejr 
Der er nu åbent for tilmeldingerne til ridelejren. Tilmelding via Zakobo: https://rork.zakobo.dk/shop. Der 

arbejdes videre med programmet i ridelejr-udvalget. Der er brug for flere frivillige hjælpere til begge lejre, 

så giv endelig besked til Inger på bestyrelsen@rork.dk. Hjælperlister udsendes snarest. 

Punkt 4: Status på elevheste 
Der er kig på en mulig lånehest. Afventer svar fra ejer. 

• Blitz: Skal tilbage til sin gamle ejer og gå som avlshoppe, da hun ikke fungerer hverken i ridefys eller 

rideskolen. Hendes gamle ejer kommer og bytter Blitz ud med en jyde: Abelone. 

• Noma: Har fået en part, der har mulighed for at deltage i springundervisning med Line.  

• Kaska: Nadia og Annika aftaler træningsplan på Kaska og hvilke ryttere der kunne være relevante. 

• Frida: har fået en skovturspart, der starter 1/6.  

• Benedikte: mulige skovtursparter, der afventer svar. 

• Alfi: er ved at blive mere populær i rideskolen, i ridefyssen går han mindre godt, da han er nervøs.  

Hans nuværende part tilbydes en fuldpartskontrakt.   

• Miss Knight: er gået fra at være børnenes mindste favoritpony til nu at have 4 børn der har sat 

hende nummer 1 til springstævnet næste uge. Hun får en rytter til at træner anspring 1 gang i 

weekenden indtil der findes en partrytter, der kan vedligeholde træningen.  

• Montana: Det er desværre besluttet at Montana skal aflives – hun har smerter, også når hun ikke 

bærer rytter.  Hun aflives efter springstævnet. 

Punkt 5: Økonomi 
Vi er lidt bagud i økonomien grundet skift af betalingsgateway i Zakobo og medlemmernes manglende 

opdatering af kortoplysninger. Mange har været gode til at skifteb hurtigt, men flere mangler stadig. Vi 

opfordrer fortsat alle medlemmer til at skifte kortoplysninger hurtigst muligt. 

Yderligere har der været en fejl i overførslen af honoraret fra ridefyssen. Denne fejl er rettet og vi er snart 

helt med igen. 
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